
Referat årsmøte i Askøy Badmintonklubb 2023
Tidspunkt: Onsdag 22 februar kl. 19.00.

Sted: Askøy Forum

Frammøtte: 10 deltakere

Sak 1: Godkjenning av innkalling

Vedtak: Årsmøtet godkjenner innkalling

Sak 2: Godkjenning av saksliste

Vedtak: Årsmøtet godkjenner sakslisten

Sak 3: Godkjenning av stemmeberettigede

1) Antall stemmeberettigede: 9

2) Antall møtt uten stemmerett: 1

Vedtak: Årsmøtet godkjenner stemmeberettigede

Sak 4: Valg av dirigent, referent og to til signering av protokoll

1. Møteleder: Robert Hagen

2. Referent: Cecilie Tunsli Lorentzen Andersen

3. To til underskrift av protokoll: Erle Sofie Andersen, Edvin Nordbø

Sak 5: Behandling av klubbens årsmelding.

Årsmeldingen er delt under arrangementet. Robert leste årsmeldingen høyt.

Vedtak: Årsmøtet vedtok årsberetningen som den fremkom i årsmøtet uten endringer.

Sak 6: Behandling av klubbens regnskap.

Stella gjennomgikk klubbens regnskap inkludert balanse.

Se vedlegg om økonomi.

Stella kommenterte at det er ønskelig at det er en etterfølger med kjennskap til aktivitetene til 
klubben. Elto er regnskapsbyrå.



Underskudd på  ligger på 85444,6 kr. Det er mindre inntekter pga kun en turnering i 2022. 
Sponsorinntektene er fraværende. Leieprisen på treningshallene har gått opp grunnet flere timer 
med hallene. Det ble kjøpt inn komplett nytt utstyr til turnering. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet for 2023 slik det ble lagt fram urevidert.

Sak 7: Behandling av innkomne forslag.

Se vedlegg om innkomne forslag.

Forslag 1.
Årsmøtet diskuterte:
Det er ikke treningstid til å sette en time fast. Det anerkjennes at det er et problem med 
innlemmingen av nybegynnere og dette bør diskuteres videre.
Det bør jobbes for å få mer treningstid. Styre kan ta stilling til om 
det skal søkes om mer treningstid i Hop hallen.

Ser at det er et problem og det er ikke en god løsning slik det er i dag. Årsmøtet er ikke sted for å 
diskutere løsninger men det kan taes med inn i nytt styre.

Vedtak: Årsmøtet vedtok styres anbefaling om å ikke sette av en fast time til nybegynnere. 

Forslag 2.
Dette stemmes i punkt 8.

Forslag 3.
Årsmøtet diskuterte:
Det er ønskelig med en komite som kan finne ut hva som er best for alle medlemmene i klubben.  
Hvordan løse kabalen for feks. Nybegynnere. 

Vedtak: Årsmøte endrer styrets anbefaling fra sportskomite til treningskomite og vedtar styrets 
anbefaling.

Forslag 4.
Dette stemmes i punkt 8.

Forslag 5.
Vedtak: Årsmøte vedtar styrets anbefaling om å innlemme ungdomsrepresentanter i styret.

Sak 8: Fastsetting av medlemskapskontingent.

1) Enkeltmedlemsskap: kr 1600,-

2) Støttemedlemsskap: kr 250,-



3) Studentmedlemsskap: kr 200,- (ved gyldig studentbevis)

4) Nye medlemmer, vår: kr 900,-

5) Familiemedlemsskap*:

Medlem nr 1 kr 1600,-

Medlem nr 2 kr 1000,-

Medlem nr 3 kr 600,-

Maksimalkontingent familie kr 3200,-

6) Æresmedlem er fritatt for kontingent, men medregnes i familiemedlemskap.

Merknad: Alle kontingenter er uten NBF-avgifter og ballavgift.

a) Lisens til Norges Badmintonforbund kr 150,- per år.

b) Ballavgift: Senior, trim og junior Fjærball kr 700,- per sesong.

a. Ungdom Fjærball kr 500,- per sesong

b. Æresmedlemmer må fortsatt betale ballavgift og avgift til NBF

c) *Familiemedlemsskap gjelder for:

- Foreldre/foresatte med barn under 20 år

- Søsken under 20 år

Vedtak: Årsmøtet vedtok i tråd med årsmeldingen, at det ikke skal endres på 
medlemskapskontingent eller ballavgift kommende sesong.

Sak 9: Behandling av klubbens arbeidsprogram

Det kommenteres at det er veldig kjekt med klubb-tur. Bør jobbe for å ha det på programmet videre.

Vedtak: Årsmøtet vedtok i klubbens arbeidsprogram

Sak 10: Behandling av klubbens budsjett.

Stella gikk gjennom forslaget til budsjett 2023, finnes vedlagt.

Spørsmål rundt sponsorinntekter, ingen inntekter i år. Vanskelige tider i etterkant av korona og mtp 
høye strømavgifter for bedrifter. Det er selskaper som sliter  med høye driftsutgifter og industrien 
sliter med dårlig balanse etter dårlige tider igjennom korona. Vil fortsatt være tøft å få inn 
sponsorinntekter.
Reisetilskudd trekkes frem. Reisestøtte er et styringsverktøy for at styre skal kunne holde det 
innenfor satte rammer. Forslag til at den skal kunne være like høy men at det fekst skal fordeles  likt 
på flere medlemmer. 



Det nevnes at en fra klubben har mulighet til å stille som regnskapsfører, er det tilfellet vil 
regnskapshonoraret kunne trekkes betraktelig fra.
Post på feiring er bekreftet at det er viktig å feire seg selv, et budsjettert underskudd på 40 000 er 
helt ok. Det diskuteres verdien av klubb-turer og at det bør jobbes for å få det til ila året.

Vedtak: Årsmøtet vedtok det foreslåtte budsjettet for 2023.

Sak 11: Valg

Avtroppende styremedlemmer:

- Robert Hagen

- Stella Angove

- Cecilie Mikkelsen

- Edvin Nordbø

- Ståle Jakobsen

- Maiken Hee Sørensen

Vedtak: Årsmøtet vedtok å endre teksten i innstillingen for utøvernes representant til  
ungdomsrepresentant og en ungdomsrepresentant velges med 1 års styreverv av gangen istedet for 
2 år som står i klubbens vedtekter.

Følgende ble valgt til nytt styre på årsmøtet:

Leder (1 år): Rune Bråten

Nestleder: Anja Bauman

Nye styremedlemmer:

Trond Holmedal (1 år)

Erle Sofie Andersen, ungdomsrepresentant (1 år)

Ingrid-Elise Espeland, ungdomsrepresentant (1 år)

Roald Johansen 

Bernt Ådlandsvik, barneidrettsansvarlig

Følgende styremedlemmer var ikke på valg og fortsetter i styret i 2023:

Anja Bauman 



Cecilie Tunsli Lorentzen Andersen 

Følgende ble valgt av årsmøtet til kontrollkomitéen (medlemmer av klubben): 

Miriam Mikkelsen Gundgjerde og Robert Hagen

Følgende be valgt av årsmøtet til valgkomitéen (avtroppende styremedlemmer): 

Edvin Nordbø og Hanne Skuterud Stenseth.

Vara Cecilie Mikkelsen og Robert Hagen

 

Underskrift av protokoll:

Erle Sofie Andersen

Edvin Nordbø


